

## Protokoll fört vid Skogstorps Golf's styrelsemöte

Datum: 2016-05-09  
Plats: Orrliden  
Närvarande: Alf Svensson  
Olle Nilsson  
Micael Petersson  
Charlotta Klintmalm  
Tomas Ericsson  
Maria Larsson  
Ulrika Kårefjärd  
Nina Lindström

Ej närvarande:

### § 1 **Mötets öppnande**

Alf förklarade mötet för öppnat.

### § 2 **Dagordning**

Dagordningen godkändes.

### § 3 **Föregående protokoll**

Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.

### § 4 **Ordförandens punkt**

- a) *Återkoppling kommunen*  
Har inte hänt något nytt sedan sist.
- b) *Fotboll för alla*  
Malin Andersson har varit på första informationsträffen och man vill att vi skickar tränare den 16/5 och 18/5. Nästa möte är 2/6 och Olle deltar på oss.
- c) *Föreningsmässan*  
Det var mycket folk som besökte mässan men den kändes lite oorganiserad. Hade varit bra att samla föreningarna med lika idrott tillsammans men nu var alla blandade.

Alf har varit på Hällbybrunns 100-års jubileum. De kommer ha en 100-årsfest i Pingvinen framöver och vi har fått en inbjudan.

*Efter denna punkt tog vice ordförande över...*

### § 5 **Konsulentens rapport**

- a) *Underhåll klubbhus*  
Micael har beställt material inför bytet av gaveln mot grusplan och vi ska prata med Lars om att få hem färg.

Vårt 00-lag har inget förråd idag och vi behöver komma på en lösning för att öka på våra förrådsutrymmen. Finns gamla containrar att investera i, men vi funderar på lösningen tills vidare.

b) **Utbildningsresan**

17-20 september går resan till Zadar i Kroatien och Maria tar med sig Nina på resan. Det är fyra informations/utbildningstillfällen innan resan.

Övriga rapporter från konsulenten

- Från 1/7 2016 kommer vi kunna LOK-stödsrapportera via laget.se och slipper gå via IdrottOnline.
- Alla medlems/säsongsavgifter har gått ut till medlemmarna nu.
- Onsdag 11/5 kommer P/F2010 hålla ett informationsmöte för föräldrarna och Maria kommer delta för att informera från föreningen och svara på eventuella frågor.
- Maria har fått påringning angående uppstart för P/F2011. Ett möte bokas till den 18/5 och Maria och Thomas håller i det.
- Bingoalliansen har föreningsstämma den 24/5 och Micael samt Thomas representerar oss.
- PWC ska börja köra våra löner och vill ha en påskriften fullmakt. Vi löser detta nu vid sittande möte.
- Fotbollsskolan är, som tidigare år, under vecka 25. Vi har nu 8st ledare och än så länge har ca 50st barn anmält sig.
- 5/6 har vi första sammandraget här hemma på Orrliden, F8.
- Maria har semester 10/6.

## § 6 **Ekonomi**

Ekonomirapporten gicks igenom, dock utan årets budgetsiffror.

Frågan om delad sponsring från lagen, dvs om ett lag blir sponsrat så ska en viss procent gå till föreningen, togs upp igen och med tanke på att det var så få på årsmötet så lägger vi frågan vilandes till nästa årsmötet där beslut fattas.

Olle kommer delta på en informationsträff om "Idrott och skatter" den 10/5 i Strängnäs.

a) **Sponsring**

Maria påbörjar faktureringen till alla våra sponsorer.  
Vi kommer dela ut ett reklamblad till alla hushåll i Skogstorp med information om herrlagets matcher, vilka sponsorer vi har samt att baksidan är fylld med information hur man själv kan bidra med sponsring till föreningen.

## § 7 **Verksamhetsfrågor**

a) **Ungdom**

Albin Edlund har dömt sin första 9-mannamatch och har fått mycket beröm för sin insats.

b) **Senior**

Matcherna är igång och det är ömsom vinst ömsom förluster men det är bra sammanhållning i laget.

c) **Arrangemang**

Nästkommande arrangemang är Valborg och därefter Midsommar.

i.) *Valborg*

Intäkterna efter Valborg blev ca 33 000kr men vi har ännu inte räknat ut vinsten.

ii.) *Midsommar*

Nina och Micael är de enda som är "säkra" som representanter att arbeta under Midsommar. Nina ansvarar då Maria är bortrest.

Ett föräldramöte behövs för att få till arbetskraft dagen innan samt under själva midsommarafton. Maria kallar till möte onsdag 1/6 kl 18:00.

## **§ 9 Skrivelser**

Inga inkomna.

## **§ 10 Övriga frågor**

Det har inkommit önskemål om att fylla i gropen nedanför rutschkanan. Den blir rejält vattenfylld när det regnar. Maria tar detta med vaktmästaren.

Vaktmästaren vill att vi gräver ner en dräneringskabel vid 5-manna plan, den som går längs med A-plan. Kontakt behöver tas med kommunen, Olle tar tag i det.

100-års tidningen kommer att kosta ca 40 000kr varav gubbklubben lägger 10 000kr och fixar sponsorer för 10 000kr. Resterande täckning är tanken att vi säljer tidningen för 20kr/st och att lagen som säljer får 10kr i förtjänst. Tidningen kommer att tryckas i 1 000 exemplar.

Kopieringsmaskinen är uppsagd och vi behöver se över möjligheterna med en ny. En förälder, Peter Hamnstedt, som jobbar på Atea, har nämnt att han kan se över möjligheterna via jobbet.

## **§ 11 Nästa möte**

Nästa styrelsemöte blir den 7/6 kl 18:00 på Orrliden.

## **§ 12 Mötets avslutning**

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Alf Svensson / Thomas Ericsson